

## Declaration of Conformity Konformitätserklärung

Manufacturer: ADEC Technologies AG  
*Hersteller:*  
Address: Gublenstrasse 1  
*Anschrift:* CH - 8733 Eschenbach SG / Switzerland  
Product description: Multi-Channel PIR Traffic Detector: **TDC1-PIR**

### The product described above in the form as delivered is in conformity with the provisions of the following European Directives:

*Das bezeichnete Produkt stimmt in der von uns in Verkehr gebrachten Ausführung mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:*

2004/108/EG Directive of the European Parliament and of the Council of 15 December 2004 on the harmonisation of the laws of Member States relating to electromagnetic compatibility  
*Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit*

Conformity to the Directives is assured through the application of the following standards:

*Die Konformität mit den Richtlinien wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen:*

Reference number	Edition
<i>Referenznummer</i>	<i>Ausgabedatum</i>
EN 61000-6-3	2007
EN 61000-6-2	2005

The following Notified Body has issued a positive Statement of Opinion:

*Der positive Nachweis wurde durch nachfolgend genannte Fachstelle ausgestellt:*

NB reference	Identification of NB letter of Opinion	Name and address of Notified Body
<i>Referenz Fachstelle</i>	<i>Nachweis Identifikation der Fachstelle</i>	<i>Name und Adresse der Fachstelle</i>
STS404	D.E.10.17 dated 20.09.2010	BYTiCS AG Technoparkstrasse 1 CH - 8005 Zürich / Switzerland

The technical documentation is kept at the address of the manufacturer.

*Die technische Dokumentation ist unter der Adresse des Herstellers aufbewahrt.*

Eschenbach, 22.09.2010

  
Markus Guentensperger  
Product Manager